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Bardzo dziękujemy za udzielenie odpowiedzi na nasze wspólne wystąpienie 

odnoszące się do potrzeby poprowadzenia ogólnopolskiej kampanii społecznej, nakierowanej 

na uświadomienie problemu niealimentacji w Polsce i zachęcenie do regulowania zobowiązań 

alimentacyjnych (l.dz. DSR-IV-071.7.2016.GJ). Z satysfakcją przyjęliśmy informację, że 

Pani Minister podejmie się tego zadania, co, jesteśmy przekonani, przyniesie pozytywne 

efekty i jest w chwili obecnej – jak wynika z prac powołanego przez nas Zespołu do spraw 

Alimentów –  naprawdę potrzebnym przedsięwzięciem. Poziom zadłużenia alimentacyjnego 

w Polsce jest bowiem tak wysoki (obecnie około 10 mld zł), że niezbędne jest podjęcie przez 

nas wszystkich koniecznych działań do zmiany obecnego stanu rzeczy.  

Pragniemy jednocześnie poinformować Panią Minister, że w wystąpieniu z dnia 13 

czerwca br. zwróciliśmy się również do Prezydenta Konfederacji Lewiatan, Prezydenta 

Pracodawców Rzeczypospolitej Polskiej oraz Prezesa Związku Przedsiębiorców i 

Pracodawców, z prośbą o podjęcie bezpośrednio wśród pracodawców kampanii społecznej, 

uświadamiającej konieczność legalnego zatrudniania pracowników. W konsekwencji 

pozwoliłoby to osobom zobowiązanym na uiszczanie alimentów i pomoc własnym dzieciom. 
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W praktyce bowiem jednym z problemów w zakresie niealimentacji może być ukrywanie 

przez pracodawców dochodów wypłacanych pracownikom.  

Z uzyskanych przez nas informacji wynika, że Konfederacja Lewiatan zamierza 

podjąć się przeprowadzenia takiej kampanii wśród przedsiębiorców. Pozwoli to dotrzeć 

wprost do pracodawców. Może to zwiększyć efekt oddziaływania aktywności Pani Minister, 

szczególnie jeśli przekazy obu kampanii społecznych byłyby spójne i wykorzystywały 

podobne materiały informacyjne.  

 

 (-) [Adam Bodnar] 

 (-) [Marek Michalak] 


